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A
fiatalokkal nagyon vÃ¡rtuk ezt a programot, mivel mÃ©g nem volt ilyen
sÃ¡toros evangelizÃ¡ciÃ³ FehÃ©rvÃ¡ron. A tÃ©mÃ¡ja sok mindent
elÃ¡rult: â€žVÃ¡laszok napjaink kÃ©rdÃ©seire".



A program
osztogatÃ¡ssal kezdõdÃ¶tt, ami arra volt jÃ³, hogy megszÃ³lÃtsuk az
embereket, Ã©s szemÃ©lyesen meghÃvjuk õket erre az evangelizÃ¡ciÃ³ra.
Ã–rÃ¼ltÃ¼nk, hogy ilyen mÃ³don hozzÃ¡jÃ¡rulhattunk a programhoz Ã©s
missziÃ³zhattunk, tevÃ©kenykedhettÃ¼nk Isten nevÃ©ben. Hogy mit
ajÃ¡ndÃ©koztunk? KardvirÃ¡got (csak a nõknek), kisdobozos
Ã¼dÃtõitalokat Ã©s egy szÃ³rÃ³lapot, ami egy stresszmentes
elõadÃ¡s-sorozatra hÃvta meg az embereket. TovÃ¡bbÃ¡ elmondtuk,
hogy hol talÃ¡lhatÃ³ a sÃ¡tor, mi az evangelizÃ¡ciÃ³ tÃ©mÃ¡ja, Ã©s
mikor kezdõdnek az elõadÃ¡sok. Ã–rÃ¼ltÃ¼nk, hogy ott lehetett
velÃ¼nk Kalocsai TamÃ¡s, aki tartotta bennÃ¼nk a lelket. SzerencsÃ©re
a legtÃ¶bb ember szÃvesen fogadta az ajÃ¡ndÃ©kokat, Ã©s volt, aki
Ã©rdeklõdÃ¶tt is, ami nagyon jÃ³ Ã©rzÃ©ssel tÃ¶ltÃ¶tt el minket,
erõt adott nekÃ¼nk, Ã©s Ãºgy gondoltuk, hogy nem volt hiÃ¡bavalÃ³ a
fÃ¡radozÃ¡sunk. Igaz, voltak olyanok is, akik nagyon siettek, Ã©s nem
fogadtak el semmit, vagy pl. kÃ©t fiatalember: â€žMi nem Ã¼dÃtõt
iszunk, hanem sÃ¶rt!", vagy a katolikus nÃ©ni, aki nem akart
Ã¡ttÃ©rni a hitÃ©rõl... De aztÃ¡n kÃ©sõbb egy kisfiÃº puszija
elfelejtette velÃ¼nk a rossz emlÃ©keket.  JÃ³ volt lÃ¡tni azt, hogy
Ã¶rÃ¶met szerezhettÃ¼nk az embereknek, hiszen a bibliÃ¡ban is azt
olvashatjuk, hogy aki mÃ¡sokat felÃ¼dÃt, maga is felÃ¼dÃ¼l.


PÃ©nteken Õsz-Farkas
Ernõ tartott elõadÃ¡st, arrÃ³l, hogy van-e olyan vÃ¡lasz, ami
mindenre jÃ³? Ã–rÃ¶mmel vettÃ¼k Ã©szre, hogy voltak vendÃ©gek Ã©s
ismerõs arcok is. NÃ©hÃ¡ny fiatal mondott tapasztalatokat arrÃ³l,
hogyan sikerÃ¼lt az emberekkel valÃ³ kapcsolatteremtÃ©s. Az 8in1
Ã‰nekegyÃ¼ttes is szerencsÃ©sen megÃ©rkezett, Ã©s szÃ©p
szolgÃ¡lataikkal jÃ³ hangulatot teremtettek a sÃ¡torban. A program
vÃ©gÃ©n teahÃ¡zat szerveztÃ¼nk, sÃ¼temÃ©nyekkel Ã©s innivalÃ³val
kÃnÃ¡ltuk meg vendÃ©geinket. 


Szombaton mÃ¡r
tÃ¶bben voltunk, tele lett a sÃ¡tor. ElõszÃ¶r Szigeti Jenõ bÃ¡csitÃ³l
hallgathattunk meg egy elõadÃ¡st arrÃ³l, hogy ki az igazi keresztÃ©ny
a mai vilÃ¡gban. UtÃ¡na Tokics Imre lelkÃ©sz tartott prÃ©dikÃ¡ciÃ³t
â€žJeremiÃ¡s, a vÃ¡lsÃ¡g prÃ³fÃ©tÃ¡ja" cÃmmel. EzutÃ¡n egy finom
ebÃ©det fogyaszthattunk el a gyÃ¼lekezetben, amit a lovasberÃ©nyi Ã©s
a fehÃ©rvÃ¡ri testvÃ©rek kÃ¶zÃ¶sen kÃ©szÃtettek. A dÃ©lutÃ¡n
folyamÃ¡n az ifjÃºsÃ¡g szolgÃ¡latÃ¡ra is sor kerÃ¼lt, amelyben
egyarÃ¡nt voltak fehÃ©rvÃ¡ri, lovasberÃ©nyi, nagylÃ³ki, kiskõrÃ¶si
fiatalok. VÃ©gÃ¼l az 8in1 Ã‰nekegyÃ¼ttes koncertje zÃ¡rta a napot. A
szÃ©p zene egyre tÃ¶bb embert csalogatott be a sÃ¡torba, Ã©s
Ã¡hÃtattal hallgattuk a gyÃ¶nyÃ¶rû Ã©nekeket. 


Ez a kÃ©t nap
mindannyiunk szÃ¡mÃ¡ra feltÃ¶ltõdÃ©st jelentett. A gyÃ¼lekezet
szempontjÃ¡bÃ³l azÃ©rt volt ez jÃ³, mert bemutathattuk az embereknek
egyhÃ¡zunkat, Ã©s nem csak a gyÃ¼lekezeten belÃ¼l tevÃ©kenykedtÃ¼nk.
Az ifjÃºsÃ¡gnak pedig szÃ¼ksÃ©ge van az Ã¶sszefogÃ¡sra, hiszen Ellen
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G. White is azt Ãrja, hogy a missziÃ³s munkÃ¡t a fiatalok kezdik el,
Ã©s a fiatalok fogjÃ¡k befejezni. Ez a program tehÃ¡t nagyon Ã¡ldÃ¡sos
volt. RemÃ©ljÃ¼k, Ã©s szeretnÃ©nk, ha mÃ¡skor is lenne ilyen
csodÃ¡latos Ã©lmÃ©nyekben rÃ©szÃ¼nk.   
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